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 248ועד מקומי מס  פרוטוקול
 
 

 מושב בית נקופה. שם הועד המקומי:
 

 19.04.23  :תאריך
 

' יפה יו"ר הועד מר שלומי מויאל, חברי הועד מר דרור גליד, הגב' דיקלה סימני, הגב השתתפות:
 כהן והגב' אילנית שטוקהיים ומנהלת קהילה שנהב בן שחר. 

 
 לא נכח: דוד אבו נציג המליאה. 

 
 

 מנהלה:  .1
 עדכון סטאטוס כספי. .א

 בחירות לראשות המועצה.  .ב

 עדכונים נוספים. .ג
 

 רווחה: .2

 עדכון בנושא המשך עבודות מועדון ותיקים. .א

 עדכון בנושא מועדון חברים מפעל הפיס. .ב

 
 פני הכפר:  .3

 עדכון לגבי עב' כריתה חישוף ודילול עצים ושיחים ביישוב ובדרך בטחון.  .א

 קבלת החלטות בהמשך להצעות יועצת תנועה.  –תנועה  .ב

 
 : ת וחינוךתרבו .4

 ונדליזם ביישוב.   .א
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

 
 מנהלה: .1

 עדכון סטאטוס כספי :  .א
 מנהלת קהילה שנהב בן שחר מעדכנת: 

 . ₪ 7,000 -חשבון עו"ש כבחובה.  ₪ 11,105במועצה  כרטיס חו"ז 2022סיום שנת  •
טרם עודכנו הכנסות ממיסים ותוספות  – 231,804נכון להיום, כרטיס בחובה   •

 אחרות. 
 יתרת זכות.  12,000₪עו"ש   •

 

 בחירות לראשות המועצה:  .ב
 

קבלת החלטות בנושא קמפיין הבחירות של המועמדים ביחס לתליית שלטים, הפצת 
 וכדומה.חומרים 

 
החלטה: עד לחודש אוקטובר, כל שילוט לגבי בחירות שיתלה במרחב הציבורי 

 למעט לוחות מודעות , יוסר בצורה מסודרת ויוחזר לבעליו. 
 

 שילוט על גבי גדרות פרטיות מותר ואינו באחריותנו. 
 

 אושר פה אחד. 
 

 בינוי קהילתי:  .ג

בהמשך להסכמת שני הוועדים לקיים תהליך בינוי  מנהלת הקהילה שנהב בן שחר:
קהילתי מקצועי במימון המועצה. אבקש לדעת האם תרצו להתחיל ליישם את 

 התהליך? להשאיר לקדנציה הבאה ? בכל מקרה צריכה להעביר עדכון סופי למועצה. 

 החלטה:
 .במידילהתחיל בתהליך 

 
 אושר פה אחד. 

 
 

 רווחה  .2

 :חבריםעדכון בנושא הקמת מועדון  .א

לאחר שהוכן כתב כמויות והמתנו לקבלת הזמנת  מנהלת הקהילה שנהב בן שחר:
 עבודה מהמועצה, הסתבר שלקבלן מסגרת של המועצה הסתיים ההסכם, המכרז. 

לפני פסח הייתה ועדת מכרזים חדשה וכעת אנו ממתינים להזמנה מהמועצה לתחילת 
 עבודה עם הקבלן החדש שזכה. 

מבחינת המועצה, עדיין נמצא במחלקה המשפטית, אפילו טרם פרסמו מי הקבלן 
 הזוכה. 

כחודש וחצי. בכל מקרה  –צפי לתחילת עבודות ע"פ קבלת עדכון ממחלקת פיתוח 
והקליטה של הקבלן  השאנחנו הראשונים לאחר כל ענייני הבירוקרטי הובטח לנו

 החדש. 
 עדכון כתב כמויות -

 תב כמויות מעודכן. הזמנת עבודה ע"פ כ -
 



 
 

 
 

 ון בנושא מועדון חברים מפעל הפיס: עדכ .ב

 מנהלת הקהילה שנהב בן שחר:

  -19.4.23עדכון מניסן גלבוע מהיום  

 יש בעיה למועצה להפקיע את הויצו כי השטח שייך ל"ויצו". 

יש ויכוח כספי בין ויצו למנהל, ניסן גלבוע בקשר עם המנהל , אבל הם לא יודעים איך 
 לשחרר את המבנה כשיש חוב. 

 ניסן נמצא בקשר מול המנהל. 

 

 פני הכפר:  .3
 
 עדכון לגבי עב' כריתה חישוף ודילול עצים ושיחים ביישוב ובדרך בטחון:  .א

 
 

 בוצע  שלב

 √ נוהל הצעות מחיר סקר עצים

 √ סקר עצים מפורט 

אישורי כריתה ממשרד החקלאות בכפוף 
 לסקר עצים 

√ 

 הכנת כ"כ ע"י ספק מועצה
)עבר אישור מליאה, מחכים לקבלת 

 התקציב מהגזבר(

√ 

אנחנו הראשונים ברגע שהמועצה תקבל  עבודת כריתה 
את הכסף לטובת הפרויקט ולאחר 
 פרוצדורת קליטת הקבלן החדש. 

 

 

 קבלת החלטות בהמשך להצעות יועצת תנועה.  –תנועה  .ב
 

 סיכום הדברים בהתאם לנקודות שהוצגו בפגישה: 
 

 מנהלת הקהילה שנהב בן שחר: 
 

עבור כל נקודה יש להעביר החלטת ועד לאליעזר ובהתאם נקבל הצעת מחיר מאירית 
 יוגב. 

 



 
 

 
 

, כך שאפשר לא אושר חוק העזר לחניה של המועצהמלפני שבוע, חבר הועד דרור גליד: 
רק לאכוף אלא גם לגבות קנסות. אך צריך שהיועצת תנועה תסמן היכן אדום לבן 

 ושתהיה תכנית תנועה מאושרת.  
 
 

 מנהלת הקהילה שנהב בן שחר: 
 

ישבנו כאן עם היועצת תנועה והעלנו בפניה נקודות שגם תושבים העלו  2022בנובמבר 
 בקבוצת הוואטסאפ.

 
 תברמה הפרקטית יש כמה נקודות עבורם יכולים לקבל ייעוץ ובחינה מחדש של היועצ

תנועה. הועד צריך לתת החלטתו עבור כל נקודה האם אנחנו מעוניינים לקבל הצעת מחיר 
 אשון. לתכנון כשלב ר

 
 

 הסדרת הצומת מבחינת מדרכות, תמרור ומעברי חצייה. )אחרי השער(  כניסה ליישוב: .1
 

 היום יש שם בעיה, אין מעברי חצייה, אנשים חוצים באלכסון.חבר הועד דרור גליד: 
 צריך לתכנן את זה לפי החוקים של מעברי חצייה. 

 
מבחינת מדרכות, הסדרת הצומת החלטה: הועד מאשר קבלת הצעת מחיר לתכנון 

 תמרור ומעברי חצייה.
 

 אושר פה אחד. 
 

 הוספת תמרורים –סובה  רחוב השקד: .2
 

 הוספת תמרורים החלטה: הועד מאשר קבלת הצעת מחיר לתכנון
 אושר פה אחד.

  
 אין חניה/חד סטרי רחוב האגוז: .3

 
לקיים שיתוף ציבור, הפצת שאלון בקרב התושבים הבודק תמיכתם בהפיכת החלטה: 

 הרחוב לחד סטרי.
 

 .אדום לבן בסובה הרחבה: .4
האוטובוס של בתי הספר לא יכולים להסתובב בהרחבה כאשר יש מכוניות חונות בצידי 

 הסובה.
 

 סימון אדום לבן בסובה. החלטה: הועד מאשר קבלת הצעת מחיר לתכנון 
 אושר פה אחד.

 
 הסדרת מדרכה והרחבת כביש  :רחוב הערבה .5

 
 טופל ע"י האגודה.

 
 באופן כללי : הוספת במפרים ביישוב לאחר בחינה מחודשת .6

 
 הצבת במפרים לאחר בחינה מחודשת. החלטה: הועד מאשר קבלת הצעת מחיר לתכנון 

 אושר פה אחד.
 
 

 



 
 

 
 

 תרבות וחינוך:  .4
 

 ונדליזם ביישוב:  .א
 

אירועי ונדליזם ביישוב נושא שבחרנו להעלות לאור  מנהלת הקהילה שנהב בן שחר:
השאירו לנו קבלת פנים לא  , בו חודשלפני אליו מצטרף אירוע מ, השנה האחרונהלאורך 

 בדלי סיגריות, זבל, הציפו מים בשירותי המקלט, מנעול שבור וכדומה.  –נעימה במקלט 

יש מעין הרגשה משותפת גם לי וגם למתן פנקס שיש תחושת זלזול בקרב חלק 
 מהמשתמשים. 

 אשמח שמתן פנקס ירחיב בנושא.

 מדריך נוער מתן פנקס: 

תהליך בונה, אז מעבר למה שאתם איתם  אפתח אני בקשר עם הנוער ואנחנו רוצים שאני
עשה נכון אין לי מה להוסיף, יש כאן ונדליזם כנראה גם מבפנים וגם מבחוץ.  כבר יודעים

 היישוב לתת מקום לנוער, שאגב ביישובים שלא עושים יש יותר ונדליזם. 

ונדליזם זה חלק מנוער, זה לא אומר שזה בסדר אבל אנחנו לא ישר צריכים לפעול 
אגב אני בעד מצלמות אבל יש לזה צעד בקיצוניות, כדי לא להרוס את המרקם הקהילתי. 

 מקדים שאני רוצה להציע. 

 מפגש קהילתי עם רון חזן משק יישובים ואולי גם עם רועי השוטר הביטחוני. 

אני לא הייתי רוצה שהמניעה תהיה באמצעות מצלמות, אלא  מויאל: הועד שלומי ריו"
 כתוצאה מהסברה וחינוך. לא רוצה להתעסק עם משטרה ומצלמות. 

 מדריך נוער מתן פנקס: 

בעצם התפיסה ליצור מפגש בעיקר להורים וגם הנוער יידעו מהמפגש. להעביר את 
 ו כרגע את מה שקורה מבחוץ. שקורה מפנים. עזב םהנקודה שאנחנו רואים את הוונדליז

אין כאן ונדליזם מבחוץ, בסופו של דבר מדובר בחברים של מי שגר  :שטוקהיים אילנית
כאן. סליחה, קצת התפרצתי באמצע אבל שני דברים, אין אפשרות לעשות רק חינוך או 
רק אכיפה, זה חייב לבוא ביחד. מצלמות כל המחקרים הוכיחו שהם לא מונעים בשום 

מתכנסים פה, הטענות הם , זה צורה ונדליזם, ואין טעם לשים אותם אם בכל פעם שאנו 
לא ילדי המושב, זה לא נעים וכדומה. אם שמים מצלמות צריך לעמוד מאחורי זה ולנקוט 

 בצעדים. 

 אגב מעולם לא הצלחנו לכנס שיחה ראשונית עם הורים בנושא הזה. 

 -צריך ליצור מדרגות  הועד שלומי מויאל: ריו"

שזה לא עוזר, אנחנו צריכים להזמין את ראשית הסברה מול הילדים, במידה ואנו רואים 
 , ואם הדברים ממשיכים לקרות נרתיע במצלמות ולגשת למשטרה. ההורים

יש לנו בעיה עם שני ילדים מהיישוב, הם לא מקבלים מפתח חברת הועד דיקלה סימני: 
 כי הם פונים מחוץ לזמן הסביר ואז הם פועלים בדרך של ונדליזם.  

אם מדובר רק בשני ילדים, תביא לי את שמותיהם, אני מבטיח  יו"ר הועד שלומי מויאל:
 לך שזה לא יקרה יותר. 

 הנחו אותנו מהמועצה לא לתת שמות. פעם אחרונה שבדקנו חברת הועד דיקלה סימני: 



 
 

מתן, איך אתה חווה את זה , שמדובר בשני ילדים או  מנהלת הקהילה שנהב בן שחר:
 שיש יותר מזה? לא סתם הבאנו אותך לכאן הערב. 

  מדריך נוער מתן פנקס:

אני אציע הצעה, בגלל שעבדתי הרבה זמן כרכז מוגנות, התעסקתי הרבה בנושאים של 
איך להעביר דיווח וכדומה. אני מציע לא להתעסק בזה עכשיו , נבדוק ונחזור עם תשובה 

 ברורה מתי מותר לדווח מתי אסור. 

 הועד שלומי מויאל: ריו"

מי זה, אתה תגיד לי ואז  אם אתה לא יודע מי זה, זה משהו אחר, אבל אם אתה יודע
 אנחנו מקבלים החלטה על דרך הפעולה. 

  מדריך נוער מתן פנקס:

התפיסה היא לפנות לתושבים, לייצר מתח, שהילדים יהיו מודעים למפגש כזה שיתקיים, 
לבקש להבין למה יש מקרי אלימות, הכנתי הודעות לפרסום למפגש, כדי שזה יהיה צעד 

 אח"כ.  ראשון. מה יהיה אחרי נראה

 החלטה: 

 למתן פנקס להמשיך עם הצעתו לקיים מפגש קהילתי בנושא.  לאפשר

 לבדוק מה החוק לגבי הצבת מצלמות בשטח ציבורי

 מותר או אסור. –לבדוק שוב את נושא דיווח שמי בשולחן הועד 

  אושר פה אחד.  

 

 

 

 

 
 
 

                                          __________________   _________________ 
 יו"ר הועד המקומי                                                      חותמת הועד המקומי                  

 
 
 

                                                                     
 

 


